
Prospekt Medical Clinic 

 

Dushanbe, Tajikistan 

34,  Foteh Niyezi St. 

Phone: +992 37 224-30-92,  

E-mail: prospekt-clinic@tajnet.tj 

               reception.prospekt@tajnet.tj 

Website: www.prospektclinic.tj 

 

 

Please contact the Clinic directly to find out about the medical examination process.   

 

Please note that according new CDC requirements and technical Instructions for TB screening for 

immigrants to the United States from Tajikistan implemented accordingly in Prospekt Medical it may 

take up to 8 (eight) weeks to have some tests completed; therefore, it is recommended to apply early. 

 

A visa applicant can visit Prospekt Clinic Monday through Friday but must arrive before 9:30 a.m.  

An appointment IS required in any case.   

 

Please bring the following to your medical examination: your appointment letter (not required for 

adoption cases IR3-4), 4 picture (3x4 cm), your valid international passport, your immunization history 

(vaccination booklet/certificate 063 form), and the appropriate fees (payable in Somoni prior to medical 

examination). 

 
The basic examination fee for each adult applicant is TJS 1800 (including the chest X-ray and radiology 

consult, Vaccination Assessment and serologic tests for syphilis).  The basic examination fee for applicants 

under 15 years of age is TJS1200.  

 

The cost of TB screening (in case it is required) is TJS 360. 
 

If additional tests are needed, the following fees will be charged: 

Pregnancy test (urine)     TJS 125     

Pregnancy test (blood)     TJS 200      

 

Supplemental charges will also be approved for vaccination against: 

Measles, Mumps and Rubella    TJS 750 

Tetanus, Diphtheria, and Pertussis (DTP)   TJS 540  

Polio Oral      TJS 300 

Tetanus and Diphtheria Toxoids (DT Adult)  TJS 540  

Influenza      TJS 300 

Hepatitis A      TJS 1080 

Hepatitis B  (full course x 3 times)   TJS 900  

Varicella      TJS 1080 

Pneumococcal 23 valent (Adult)    TJS 960 

Pneumococcal 7 valent (Prevenar for infants/toddlers) TJS 1740 

Meningococcal      TJS 990 
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* Please note that vaccination requirements do not apply to K1, K2, K3, or K4 applicants.  However, applicants are 

encouraged to get vaccinations completed to speed up the process of changing their status in the United States.  The 

vaccination requirements may be waived for adopted children age 10 and under only upon presentation at the 

Immigrant Visa interview of an affidavit (form DS-1981) signed by either adoptive parent. 

 

**All fees are subject to change due to market conditions.  If you were requested to pay more than the amounts 

listed above, please contact the Consular Section of the U.S. Embassy in Almaty. 

 

Last update: April 1, 2015 

 

 

How to find us: 

 
We are situated at 34, Foteh Niyezi St. in the centre of Dushanbe: 
The clinic entrance is located on the left side of the Iranian Hospital building. The giant National Flagpole is a well 

known landmark sited across the street from the new Prospekt Medical Dushanbe clinic location. 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Проспект Медикал Клиник                                                                          

 

Душанбе, Таджикистан 

ул. Фотех Ниязи, 34 

Тел.: +992 37 224-30-92, 

Эл почта: prospekt-clinic@tajnet.tj;        reception.prospekt@tajnet.tj 

Сайт: www.prospektclinic.tj 

 

По всем вопросам, связанным с прохождением медицинского обследования, необходимо 

обращаться непосредственно в клинику.   

 

Пожалуйста, примите к сведению, что согласно новым требованиям ЦКЗ и техническим 

инструкциям на скрининг туберкулеза для иммигрантов в США из Таджикистана проводимым в 

клинике вся процедура прохождения мед осмотра может занять до 6 недель в связи со временем 

необходимым для получения результатов на определенные тесты, вследствие этого рекомендуем 

приходить мед осмотр заранее. 

 

Визовой заявитель может подойти в клинику с в любой рабочий день с понедельника по 

пятницу (пожалуйста имейте в виду, что приходить нужно не позднее 9:30 утра).  

Запись на прием в любом случае обязательна.  

 

Для прохождения медицинского обследования вам необходимо представить свое пригласительное 

письмо на интервью (для усыновленных детей IR3-4 не требуется), четыре фотографии 3x4 см, 

действительный заграничный паспорт, информацию о прививках (буклет/форма 063). Оплата 

принимается в Сомони наличными в день проведения осмотра. 

 

Стоимость стандартного обследования для взрослых заявителей старше 15 лет составляет 

1800 Сомони (включая оплату за рентген, заключение, оценку статуса вакцинации и 

обследование на сифилис). Стоимость стандартного обследования для детей до 15 лет 

составляет 1200 Сомони. 

Дополнительное обследование на Туберкулез (при необходимости) стоит 360 Сомони.  

Если возникнет необходимость дополнительных анализов или вакцинации, их 

стоимость дополнительно к стоимости обследования будет составлять (возможны 

изменения): 
Определение беременности (анализ мочи)  TJS 125     

Pregnancy test (blood)      

Определение беременности (анализ крови)  TJS 200   

 

Стоимость вакцинаций: 

Корь, краснуха, паротит    СМН 750   

Дифтерия, столбняк, коклюш       СМН 540         

Полиомелит       СМН 300   

Дифтерия  и столбняк (для взрослых)      СМН 540   

Грипп        СМН 300 

Гепатит A      СМН 1080  

Гепатит Б  (полный курс х3)   СМН 900 

Ветрянная оспа     СМН 1080 

Пневмококковая 23 валентная (взрослым)  СМН 960 

Пневмококковая 7 валентная (детям до 2х лет)  СМН 1740 

Менингококковая     СМН 990 
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*Внимание!  Требования о прививках не распространяются на заявителей на К (K1, K2, K3, K4) 

визу.  Однако заявители могут сделать прививки заранее, что может помочь ускорить процесс 

смены их статуса в Соединенных Штатах.  Также прививки могут быть отменены для 

усыновленных детей младше 10 лет после предоставления во время иммиграционного интервью 

формы DS-1981, подписанной одним из усыновителей.  

**Внимание!  Если с Вас будет взята сумма, превышающая указанные расценки, просим 

сообщить об этом в Консульский отдел Посольства США в Алматы.  
 

 

Информация обновлена 1 апреля 2015  
 

 

Как нас найти: 
Клиника располагается на первом этаже госпиталя Ибн Сино, напротив флагштока РТ и нового 

здания МИДа РТ. Вход со стороны парковки (след после Мегафона) 

 

 
 

 

 

 

 
 


